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PROTOKÓŁ Nr 21/2021 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 25 października 2021 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:36 – 19:47 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

W posiedzeniu uczestniczyło 4 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz, 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wasilkowie Anna Fidurska, 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wasilkowie Anna Trochim-

Sidorkiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Zaproponował zmianę kolejności omawiania punktów w porządku obrad. Odczytał 

proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2020/2021. 

3. Funkcjonowanie Szkoły Podstawowej w Studziankach podczas modernizacji budynku 

szkoły. Omówienie projektu rozbudowy szkoły oraz bieżącego funkcjonowania 

placówki. 

4. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

5. Omówienie i propozycje zmian Regulaminu Rady Młodzieżowej w Wasilkowie. 
6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2020/2021. 
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Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przestawił informacje. Stanowią one załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowicz zapytała, czy gmina ma informację, ilu uczniów 

uczęszcza do szkół spoza terenu gminy. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin odpowiedział, że gmina posiada takie informacje, ale 

nie jest w stanie podać ich w tym momencie. Dodał, że prowadzony jest również nadzór nad 

realizacją obowiązku szkolnego przez uczniów, którzy ukończyli szkołę podstawową, więc 

uczą się poza terenem gminy. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała,  który nauczyciel i za jakie zasługi otrzymał Medal Komisji 

Edukacji Narodowej. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Funkcjonowanie Szkoły Podstawowej w Studziankach podczas modernizacji budynku szkoły. 

Omówienie projektu rozbudowy szkoły oraz bieżącego funkcjonowania placówki. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że gmina otrzymała dofinansowanie 

na remont szkoły. Ogłoszono przetarg, trwa etap odpowiedzi na pytania zadawane przez 

oferentów. W połowie listopada zostanie rozstrzygniecie przetargu i podpisanie umowy z 

wykonawcą. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski omówił prace, które będzie trzeba wykonać 

w związku z rozbudową i przebudową szkoły, m.in. wykonanie szybu windowego, wykonanie 

podbicia fundamentu, wykonanie nowej kotłowni, dobudowanie klatki schodowej, przebudowa 

dachu, przebudowa węzła sanitarnego. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz zwrócił się z pytaniem do Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Studziankach, jaka jest atmosfera w szkole w związku z odwołaniem byłej 

Dyrektor i jak to wpłynęło na liczebność uczniów. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że w tym roku jest rekordowa liczba 

uczniów w rekrutacji – 18 uczniów w I klasie. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko powiedziała, że nie ma 

porównania do tego, jak w szkole było wcześniej, gdyż pracuje w niej od niedawna, ale 

atmosferę oceniła jako dobrą. Odnosząc się do planowanej przebudowy powiedziała, że szkoła 
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jest na to przygotowana. Uczniowie albo będą uczęszczać do szkoły w trybie zmianowym, albo 

zostaną ulokowani w świetlicy przy bibliotece. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, czy to prawda, że ze szkoły odeszło 16 uczniów. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko zaprzeczyła. Powiedziała, 

że łącznie odeszło 7 uczniów. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, ilu nauczycieli odeszło z pracy w szkole. Powiedziała, że 

wie o kilku takich przypadkach. Omówiła sytuację rodzinną jednej z nauczycielek, z którą 

została rozwiązana umowa o pracę. Ponadto zapytała: 

Czy szkoła przystąpiła do projektów? 

Czy szkoła promuje się, żeby pozyskiwać jak największą ilość uczniów? 

Czy uczniowie jeżdżą na basen i kto to finansuje? 

Czy szkoła ma sponsorów? 

Kto zastępuje panią dyrektor w czasie jej nieobecności? 

Poprosiła o kalendarz imprez kulturalnych organizowanych w szkole. 

Zwróciła się z prośbą o wgląd do protokołu kontroli kuratorium. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz odnosząc się do zadanych pytań powiedział: 

Dyrektora w przypadku nieobecności zastępuje pani Irena Chwaszczewska. 

Uczniowie jeżdżą na basen. Środki na ten cel są przewidziane w budżecie szkoły. 

Pięciu nauczycieli zrezygnowało z pracy w szkole. Z jedną z nauczycielek rozwiązano stosunek 

pracy, ponieważ nie spełniała wymogu kwalifikacji do prowadzenia zajęć. 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, że żadna kontrola z kuratorium oświaty nie wykazała 

potrzeby uzupełnienia kwalifikacji przez nauczycielkę. Zapytała, czy nie było pomysłu, żeby 

pozwolić jej uzupełnić kwalifikacje, biorąc pod uwagę jej trudną sytuację osobistą. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że współczuje nauczycielce jej trudnej 

sytuacji rodzinnej. Wyraził wątpliwość, czy omawianie takich spraw na forum publicznym jest 

właściwe. Ze względu na brak kwalifikacji do wykonywania zawodu, dyrektor podjął decyzję 

o rozwiązaniu stosunku pracy. Sprawa ta była konsultowana z Ministerstwem Edukacji i Nauki. 

Nauczycielka, o której mowa, znalazła zatrudnienie w innej placówce. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin powiedział, że nikt nie kwestionuje tego, że 

nauczycielka nie posiada kwalifikacji pedagogicznych, niezbędnych do wykonywania zawodu 

– ani związki zawodowe, ani kurator oświaty. Brak tych kwalifikacji spowodował wygaśniecie 

umowy o pracę. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko powiedziała, że 

nauczycielka nie miała przygotowania pedagogicznego, które zgodnie z rozporządzeniem, 

powinna zdobyć w pierwszym roku pracy. Nauczycielka nie została zwolniona, nieprawdą jest 

twierdzenie, że zwolniła któregokolwiek nauczyciela. Dodała, że ze strony nauczycielki, o 
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której mowa, nie było chęci dialogu. Nigdy nie usłyszała od niej o swojej trudnej sytuacji 

osobistej. Dyrektor zapewniła, że w jej podejściu nie było złej woli. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz powiedziała, że w przypadku, gdyby w szkole zdarzył 

się np. wypadek i okazałoby się, że dzieci przebywały pod opieką nauczyciela bez 

przygotowania pedagogicznego, to jest to sprawa, którą zająłby się prokurator. Za to groziłaby 

odpowiedzialność karna. To nie jest kwestia uznaniowa czy kwestia rozważania sytuacji 

osobistej. Byłoby dużym przewinieniem ze strony dyrektora, gdyby nic nie zrobił z takim 

stanem rzeczy.  

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że nauczycielka została wprowadzona w 

błąd i nie miała świadomości, że nie posiada przygotowania pedagogicznego. Powiedział, że 

powinna ona mieć szansę na jego uzupełnienie. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz powiedziała, że w przypadku posiadania kompetencji 

do zajmowania się dziećmi sytuacja jest zero-jedynkowa – albo nauczyciel je na dany moment 

ma, albo nie. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko powiedziała, że brak 

przygotowania pedagogicznego u nauczycielki został ujawniony w tym roku przy okazji 

sporządzania arkusza organizacji szkoły na wiosek kuratorium. Nie była jedyną nauczycielką, 

która była w takiej sytuacji. Jednak pozostałe osoby stanęły na wysokości zadania i te 

dokumenty dostarczyły. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz zapytał, czy byłoby to dopuszczalne, żeby 

nauczycielka uzupełniła kwalifikacje w trakcie roku szkolnego. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin odpowiedział, że można zatrudnić nauczyciela stażystę 

bez przygotowania pedagogicznego tylko wówczas, kiedy nie ma innego nauczyciela, który je 

posiada, a także musiałoby się to odbyć za zgodą kuratora. W omawianym przypadku w szkole 

był nauczyciel, który miał wymagane kwalifikacje. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał, czy w szkole była przeprowadzona kontrola i jakie są 

wnioski pokontrolne. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Studziankach Dorota Szewko odpowiedziała, że 

kuratorium przeprowadziło kontrolę. Protokół z wnioskami może udostępnić radnym. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił radnym projekt rozbudowy 

Szkoły Podstawowej w Studziankach. 
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Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  505 824 zł z tytułu: 

-  wpłaty na realizację inwestycji pn. Budowa chodnika przy ul. Supraślskiej w Wasilkowie 

- 16 000 zł - inicjatywa lokalna, 

- ponadplanowego wykonania podatku od czynności cywilno-prawnych - 431 127 zł, 

- ponadplanowego wykonania dochodów z tytułu opłaty za zezwolenie na sprzedaż 

napojów alkoholowych  - 40 500, 

- ponadplanowego wykonania dochodów w Przedszkolu Samorządowym - 12 337 zł, 

- dokonuje się przeniesień w planie dochodów oświaty zgodnie z dyspozycjami dyrektorów 

jednostek, 

- środków otrzymanych na wywóz azbestu z WFOŚ - 5 860 zł. 

II. WYDATKI  - zwiększa się plan wydatków o   505 824 zł: 

- zakup energii elektrycznej do przepompowni - 600 zł, 

- wpłaty na rzecz izb rolniczych - 262 zł, 

- realizacje projektu „Odnowa wsi" - 8 265 zł, 

- na realizację inwestycji pn. Budowa chodnika przy ul. Supraślskiej w Wasilkowie - 32 

000 zł - inicjatywa lokalna, 

- zmniejszenie planu na Przebudowę ul. Piasta, Spożywczej i Błękitnej w Wasilkowie - 62 

986 zł, 

- zmniejszenie planu na Przebudowę zalewu w Wasilkowie - 67 014 zł, 

- dotacja celowa ZGK w Wasilkowie na zakup ciągnika - 130 000 zł, 

- Modernizacja budynku urzędu - budowa klimatyzacji - 240 000 zł, 

- Budowę systemu alarmowania i powiadamiania Obrony Cywilnej i straży pożarnej - 70 

000 zł, 

- zwiększenie planu wydatków Przedszkola Samorządowego - 12 337 zł, 

- przeciwdziałanie alkoholizmowi - 40 500 zł, 

- wywóz azbestu - 5 860 zł, 

- zwiększenie dotacji na działalność MOAK - 96 000 zł, 
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- przesuwa się środki z dotacji otrzymanej na wyposażenie szkół w podręczniki z 

wydatków zakupowych na dotację, która będzie wypłacona Dwujęzycznej Prywatnej Szkole 

Podstawowej im. Antoniego Bućko w Wasilkowie - 8 185zł. 

Ponadto przesuwa się środki f. sołeckiego Dąbrówki - z rozdz. 92195 - 750 zł, do rozdz. 

60016 - 750 zł oraz f. sołeckiego Nowodworc: 642 zł z rozdz. 92109 do rozdz. 60016 oraz 

zmiana zakupu inwestycyjnego z zakupu wyświetlacza radarowego na zakup wiaty 

przystankowej. 

W wolnych środkach w wysokości 9 257 473 zł środki RFIL stanowią kwotę 2 860 003 zł, 

a środki FDS - 1 104 770,79 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski zapytał z czego wynika zwiększenie dotacji na 

działalność MOAK. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska odpowiedziała, że MOAK już wcześniej wnioskował 

o zwiększenie dotacji. Dostosowanie budynku kosztowało więcej niż zakładano. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski – czy ta przeprowadzka była opłacalna, zainwestowano 

duże pieniądze w prywatny budynek. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że MOAK przeniósł się na największe 

osiedle mieszkalne Wasilkowa. Ta lokalizacja jest bardziej dostępna dla większej ilości 

mieszkańców, a także same pomieszczenia dają więcej możliwości działania. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz zapytał o budowę systemu alarmowania i 

powiadamiania Obrony Cywilnej i straży pożarnej 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin odpowiedział, że chodzi o wymianę starej syreny na 

nową elektroniczną, która będzie jednocześnie obsługiwała systemy powiadamiania OSP i 

Obrony Cywilnej. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 3; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 4. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

b) Uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wasilków z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
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ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2022 r. 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wasilków z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

c) Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał, czy jest szansa, aby Stowarzyszenie Próg Nadziei 

uzyskało środki na swoją działalność, np. zatrudnienie psychologów. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz odpowiedziała, że zawsze, kiedy Stowarzyszenie 

zwracało się z wnioskiem o dofinansowanie, to te wnioski były rozpatrywane pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Omówienie i propozycje zmian Regulaminu Rady Młodzieżowej w Wasilkowie. 
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Burmistrz Wasilkowa przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Wasilków. Ustawa o samorządzie gminnym daje możliwość 

powołania dwóch rad – rady seniorów i rady młodzieżowej. W gminie Wasilków funkcjonuje 

Rada Seniorów, ważne jest również, aby dać możliwość zabrania głosu przez młode pokolenie, 

stąd pomysł powołania Młodzieżowej Rady. W uchwale przewidziano przedział wiekowy 

umożliwiający zaangażowanie jak największej grupy osób, również uczniów, którzy kończą 

szkoły podstawowe i uczęszczają do szkół spoza gminy tak, aby tę więź z nimi utrzymać. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin powiedział, że założeniem było, aby w radzie znalazła 

się młodzież od starszych klas szkoły podstawowej, poprzez szkołę średnią, po studentów, tak, 

aby rada reprezentowała pełen przekrój problemów i spraw istotnych dla środowiska 

młodzieżowego. Procedura wyborcza została maksymalnie uproszczona. Liczba mieszkańców 

gminy, mających czynne i bierne prawo wyborcze zgodnie z przedziałem wiekowym 

wskazanym w uchwale, to ok. 1600, dlatego przewidziano jeden okręg wyborczy. Całą 

procedurę wyborczą zrealizują pracownicy urzędu, obsługą rady zajmie się urzędnik wskazany 

przez Burmistrza. Statut Młodzieżowej Rady Gminy Wasilków zawiera wszystkie elementy 

wskazane w ustawie. 

 

Radna Magdalena Jakuć zapytała, dlaczego górną granicę wieku radnych rady młodzieżowej 

ustalono na 24 lata, jeżeli osiemnastolatkowie mają prawo kandydowania do rady miejskiej. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że analogicznie członkowie Rady 

Seniorów mogliby kandydować do rady miejskiej. Jednak założeniem jest, by jak najszerzej 

młode pokolenie mogło przedstawiać swoje problemy. Warto dać swobodę wyboru samym 

zainteresowanym. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wasilkowie Anna Fidurska powiedziała, że nie każdy 

osiemnastolatek, a nawet dwudziestoczterolatek jest na tyle dojrzały, żeby zostać kandydatem 

do rady miejskiej, a może świetnie sprawdzić się w radzie młodzieżowej. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że jego zdaniem młodzież to osoby w 

przedziale 11-19 lat. Według prawa osiemnastolatek jest osobą dorosłą. Dlatego wiek 

kandydatów do rady młodzieżowej powinien być ograniczony do 18 roku życia. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz złożył wniosek: 

Wniosek o zmianę przedziału wiekowego, w którym mieszkańcy gminy nabywają czynne i 

bierne prawo wyborcze do Młodzieżowej Rady Gminy Wasilków – mieszkańcy, którzy 

ukończyli 12 i nie ukończyli 19 roku życia. 

 

Przewodniczący Komisji poddał wniosek pod głosowanie jawne. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 
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ZA – 5; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Wasilków i nadania jej statutu wraz z zaproponowaną zmianą. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – Sprawy 

różne. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 19:47. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska           Robert Lewkowicz 

 

 


